
PROTOKOLNrIV/2010

z obrad IV SESJI RADY GMINY KOLBIEL

z dnia 29 grudnia 2010 r.

Otwarcia obrad III Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16
Przewodnicz^cy Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w
sesji uczestniczy 15 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada
moze obradowac i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyli ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zast^pca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Skarbnik Gminy - Pani Hanna Michalska,
- Kierownik Gospodarki Komunalnej - Pan Zbigniew Parol,
- Dyrektor GZEAS - Pani Bozena Wilczek,
- Radca prawny - Pan Adam Dujczynski,
- Dyrektor Gminnego Przedszkola
w KolbieIi - Pani Agnieszka Dziedzic,

- Radna Powiatu - Pani Aneta Barmicka,
- Kierownik Posterunku Policji

w Kolbieli - Pan Mariusz Kilim,
- dziennikarz
,,TygodnikaRegionalnego" - PanArturKubajek,

- dziennikarz ,,Linii Otwockiej" - Pan Wojciech Siergiejuk,
- sottysi wedhig dol%czonej listy.

Przewodnicza_cy powital przybylych i przedstawil proponowany porza^dek obrad.

Proponowany porzadck obrad

1. Otwarcie obrad.
2. Przyj$cie proponowanego porza^dku obrad.
3. Przyje_cie protokolu z obrad III Sesji Rady Gminy Kolbiel.
4. Sprawozdanie W6jta Gminy z dziaIalnosci mi$dzysesyjnej.
5. Podj^cie uchwat w sprawie:

- powotania Komisji doraznej Rady Gminy Kolbiel i ustaleniajej skladu
osobowego;

- zmian w budzecie na rok 2010;
- uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na 2011 rok;
- ustalenia wysokosci miesi^cznego wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel;
- wyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierzawy lokalu uzytkowego (sklep

spozywczo-przemyslowy) znajduja^cego sie^ w budynku polozonym w Rudzienku
przy ul. 3-go Maja 30.

6. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje.
8. Zamkni$cie obrad.



Przewodniczqcy poinformowal o propozycji zmiany pkt. 5 porzajdku obrad - zdj$cia projektu
uchwaly w sprawie: powolania Komisji doraznej Rady Gminy Kolbiel i ustaleniajej skladu
osobowego.

Radny Pan Anatol Tkacz stwierdzil, zejest przeciwny powyzszej zmianie w porzajdku obrad,
gdyz sprawa statut6w gminy i solectwjest wazna i powinna byc wjak najszybszym trybie
zalatwiona. Zdaniem Radnego Tkacza dorazna Komisja powinna zakonczyc prace w tym
roku, w innym przypadku dokumenty te pozostana^ w takim stanie jak obecnie. Uznal, ze
innym mozliwym rozwia^zaniem byloby upowaznienie W6jta do przygotowania tych
dokument6w,jednak niejest to najlepsze rozwiqzanie.
Stwierdzil, zejest za utrzymaniem powyzszego projektu uchwaly w porzajdku obrad.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch przypomnial, ze na wsp61nym posiedzeniu
wszystkich Komisji zapadla decyzja radnych o zdj$ciu przedmiotowego projektu z pkt 5
porzajdku obrad.

Przewodniczajsy poddal pod glosowanie zmian$ porzajdku polegaja^na usuni$ciu z pkt 5:
Podj^cie uchwal, uchwaly w sprawie: powotania Komisji doraznej Rady Grniny Kolbiel i
ustaleniajej skladuosobowego.
Zajej przyje_ciem glosowalo 13 radnych, 1 radny glosowal przeciw, 1 radny wstrzymal si$ od
glosu. Zmiana porzajdku obrad zostala przyj$ty przy 13 glosach za.

Przewodnicza_cy poinformowal o kolejnej propozycji zmiany pkt. 5 porzajdku obrad - dodanie
projektu uchwaly w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-
2017. Stwierdzil, ze zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej uchwata ta
powinna zostac przyj eJa przed uchwaleniem uchwaly budzetowej na rok 2011.
Poprosil o ewentualne zglaszanie wniosk6w radnych w powyzszej sprawie.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie zmiane_ porzajiku polegaja^ca^na dodaniu do pkt 5:
Podj$cie uchwal, uchwaly w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na
lata2011-2017.
Zajej przyje_ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaeych si? -
nie bylo. Zmiana porzajdku obrad zostala przyj$ty przy 15 glosach za.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze projekt uchwaly w sprawie:
udzielenia pomocy fmansowej Gminie Karczew na realizacj$ zdania pn. ,,Instalacja
koIektor6w slonecznych na terenie gmin powiatu otwockiego", omawiany na wsp61nym
posiedzeniu wszystkich Komisji nie zostal zgloszony do porzajdku obrad z uwagi na
wyjasnienia Regionalnej Izby Obrachunkowej, kt6ra stwierdzila brak potrzeba przyjmowania
tejze uchwaly.

Przewodniczajsy poddal pod glosowanie zmieniony porzajdek obrad.
Zajego przyj$ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych sie_ -
nie byto. Porzajdek obrad zostal przyj^ty przy 15 glosach za .

Realizujqc pkt 3 porz^dku obrad Przewodniczqcy poddal pod gJosowanie przyjecie
protokolu z obrad III Sesji Rady Gminy Kolbiel.

Poinformowal, ze protok61 byl wylozony w biurze rady i nie zgloszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.



Przewodnicz%cy poddal pod glosowanie przyj^cie protokolu z obrad III Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyj^ciem glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymujacych si? - nie bylo. Protok61 z obrad III Sesji Rady Gminy Kolbiel zostaly
przyj$te przy 15 glosach za.

Realizuj^c pkt 4 porz^dku obrad Przewodnicz^cy przekazai glos W6jtowi Gminy, kt6ry
przedstawif sprawozdanie z dzialalnosci mi$dzysesyjnej.

18 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w zebraniu Gminnego Zarzadu OSP, kt6rego tematem
byly inwestycje i zakupy oraz terminy zebrari sprawozdawczychjednostek OSP.
19 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl we mszy swi^tej samorzajdowc6w powiatu otwockiego
w otwockim kosciele sw. Wincentego A Paulo.
23 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl w spotkaniu oplatkowym Klubu AA Barka w Kolbieli.
W6jt Gminy zaprosil wszystkich maja_cych waJpliwosci czy Gminna Komisja Rozwi^zywania
Problem6w Alkoholowych dziala dobrze na otwarte spotkanie tego Klubu.
28 grudnia W6jt Gminy uczestniczyl we wsp61nym posiedzeniu wszystkich Komisji Rady
Gminy Kolbiel. Wyrazil nadziej?, ze praktyka zwolywania wsp61nych posiedzen przed
sesjami b$dzie kontynuowana w tej kadencji.

W6jt Gminy poinformowal, ze wraz z innymi samorzajdami powiatu otwockiego
Gmina Kolbiel wystosowala list do Marszalka Wojew6dztwa Mazowieckiego, Wojewody
Mazowieckiego, Prezydenta Warszawy i Posl6w na Sejm RP w sprawie nie przesuwania
budowy drogi krajowej nr 17. Wyjasnil, ze prawdopodobnie budowa drogi ekspresowej
Warszawa - Lublin w ramach rzajdowych oszcz$dnosci w zakresie inwestycji drogowych nie
zostanierozpocz^tawrok 2015,jak to bylo planowane.
W6jt Gminy poinformowal, ze w Gazecie Wyborczej zamieszczono podobny list
przedstawicieli Lubelszczyzny w kwestii budowy obwodnicy Lublina i drogi ekspresowej do
Warszawy, kt6ra zdaniem sygnotariuszy listu ma kapitalne znaczenie dla rozwoju regionu.

Realizujqc pkt 5 por/,a<lku obrad przyst^piono do podj^cia uchwal.

Przewodnicz^cy odczytal uchwat? Nr III/12/2010 w sprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Stwierdzila,
zejest to uchwala porza^dkuja^ca budzet. Zwr6cita uwag^, ze w stosunku do projektu uchwaly
przedstawionego na wsp61nym posiedzeniu jedynie wydatki na realizacj? projektu pn.
,,InstaIacja kolektor6w slonecznych na terenie gmin powiatu otwockiego" nastapilo
przeniesienie srodk6w z wydatk6w inwestycyjnych do dotacji.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytan dotycz^cych projektu
uchwaly.
Pytan nie zgloszono.



Przystapiono do glosowanianad uchwal^Nr IV/12/2010 wsprawie:
zmian w budzecie Gminy na rok 2010.
Za przyj^ciem uchwaly glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja_cych
si$ - nie bylo. Uchwal$ Nr IV/12/2010 przyje_to przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicza_cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwal? Nr IV/13/2010 w
sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.

Uzasadnienie do uchwaly przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. StwierdziJa,
ze prognoza zostala opracowana na okres 3 lat , gdyz na ten okres Gmina Kolbiel ma
zaci^gni^te zobowiq,zania. Obligatoryjnie prognoza musi dotyczyc planowanego roku
budzetowego i roku nastejmego oraz lat na kt6re zaplanowano splat$ zobowiajzan. Dane
umieszczone w prognozie opracowane sa_ na podstawie sprawozdan z wykonanie budzet6w
za ostatnie 3 lata. Regionalna Izba Obrachunkowa stwierdzila, ze nie zachodzq zadne
przeslanki do przekroczenia kwot zawartych w prognozie, z tego powodu zaopiniowata
pozytywniejej projekt

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytah nie zgloszono.

Przewodniczqcy poddal pod gIosowanie uchwal^ Nr IV/13/2010 w sprawie:
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolbiel na lata 2011-2017.
Za glosowalo 15 radnych, glosow przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
Uchwala Nr IV/13/2010 zostata przyj^ta przy 15 gtosach za.

Przewodniczajcy odczytal uchwal^ Nr IV/14/2010 w sprawie: uchwalenia budzetu Gminy
Kolbielna2011rok.

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska. Stwierdzila,
ze projekt budzetu zostal przygotowany zgodnie z obowia^ujajsa klasyfikacjq budzetowa_ w
oparciu o informacje z Mazowieckiego Urz$du Wojew6dzkiego oraz Ministerstwa Finans6w
w zakresie planowanych dotacji, subwencji i wskaznik6w gospodarczych. Wptywy z tytul
podatk6w lokalnych zostaly opracowane na podstawie uchwal podatkowych, a z wplyw6w za
wod? i scieki na podstawie informacji gromadzonych we w!asciwym rzeczowo referacie
Urz$du Gminy.
Przedstawila wysokosci dochod6w i wydatk6w z podzialem na majaJkowe i biezqce.
Poinformowala, ze wskaznik wzrostu cen d6br i ustug zosta! zaplanowany na poziomie
102,3 %. Wzrost wynagrodzen w oswiacie na 7%. Nastejmie poinformowata o kredytach i
pozyczkach zaplanowanych w budzecie oraz planowanych wysokosciach dotacji i subwencji.
Zwr6cila uwag^, ze zadania inwestycyjne zaplanowane zostaly w oparciu o Plan Rozwoju
Lokalnego Gminy Kolbiel.
Podniosla^ ze zaplanowane w budzecie wydatki na fundusz solecki powoduja_ zmniejszenie
wydatk6w na zadania inwestycyjne. Na fundusz solecki przeznaczono o 65.000 zl wi^cej niz
wroku2010.
Poinformowala,zeostatecznekwotyudzialu w podatku dochodowym, subwencji i dotacji
b^da^ znane w polowie I kwartalu 2011 roku.
Skarbnik Gminy zwr6cila uwage^ ze wydatki w budzecie nie sq sztywne i mozna dokonywac
w nich zmian.



W6jt Gminy Pan Adam Budyta stwierdzil, ze budzet zabezpiecza srodki na sztywne wydatki ,
kt6re sq. niezb^dne. Pozostale srodki przeznaczone sq_ na inwestycje zapIanowane wedlug
Planu Rozwoju Lokalnego, sâ  to w cz$sci zadania zapIanowane w tym dokumencie na rok
2010. Zwr6cil uwage_, ze co roku udaje si$ pozyskac dodatkowe srodki na dofinansowanie
zaplanowanych zadah bajiz wprowadzenie nowych. Wyrazil nadzieje^ ze ostateczne
informacje z Urz$du Wojew6dzkiego i Ministerstwa Finans6w b$da^korzystne. Zobowiazal
si$, ze wraz z pracownikami Urze_du Gminy oraz radnymi, ze zrobi wszystko aby jak
najkorzystniej zrealizowac budzet Gminy Kolbiel na rok 2011. Poprosit o przyJQcie budzetu
w zaproponowanym ksztalcie, aby mozna na nim pracowac i sIuzyc mieszkaricom.

Prze*wodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytafi dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytafi nie zgloszono.

Przewodnicza^cy poddal pod giosowanie uchwale^ Nr IV/14/2010 w sprawie:
uchwalenia budzetu Gminy Kolbiel na 2011 rok.
Za glosowalo 15 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymujaj3ych si? - nie bylo.
Uchwala Nr IV/14/2010 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicz%cy Pan Janusz Olszewski odczytal uchwal? Nr IV/15/2010 w sprawie:
ustalenia wysokosci miesi^cznego wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel.

Uzasadnienie do uchwaiy przedstawil Przewodnicza^cy Rady Pan Waldemar Kloch.
Poinformowai, ze w nowej kadencji rada zobowia^zanajest podjac uchwal? w przedmiotowej
sprawie. Stwierdzil, ze rada podejmuje takq,uchwal? zwyczajowo raz na 4 lata. Przypomniai,
ze Pan Adam Budytajest W6jtem Gminy Kolbiel juz trzeciq_kadencj?, w pierwszej obnizono
mu wynagrodzenie w stosunku do pobieranego przez poprzedniego W6jta.
Wyrazil przekonanie, ze W6jt Gminy Pan Adam Budyta cieszy si$ zaufaniem mieszkanc6w
w zwia_zku z czym mimo trudnej sytuacji gospodarczej nalezy docenicjego prac?.

Przewodnicza^cy podda* pod glosowanie uchwal? Nr IV/15/2010 w sprawie:
ustalenia wysokosci miesi^cznego wynagrodzenia W6jta Gminy Kolbiel.
Za glosowalo 15 radnych, gk>s6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych sie^ - nie byto.
Uchwata Nr IV/15/2010 zostala przyj^ta przy 15 glosach za.

Wiceprzewodnicza^cy Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwai? Nr IV/16/2010 w
sprawie: wyrazenia zgody na zawarcie umowy dzierzawy lokalu uzytkowego (sklep
spozywczo - przemystowy) znajduja^cego si? w budynku polozonym w Rudzienku
przy ul. 3-go Maja 30

Uzasadnienie do uchwaty przedstawila Zast^pca W6jta Pani Ewa Mazek. Poinformowata, ze
wygasla umowa dzierzawy dotychczasowego dzierzawcy pomieszczen sklepu w Rudzienku.
Jednoczesnie dotychczasowy dzierzawca zwr6cil si? o jej przedluzenie. W celu zawarcia
kolejnej uchwaly na okres 3 lat niezb^dnajest uchwala rady gminy.

Przewodniczqcy Rady Pan Waldemar Kloch poprosil o zadawanie pytari dotycza^cych projektu
uchwaly.
Pytari nie zgloszono.



Przewodniczaey poddal pod glosowanie uchwale. Nr IV/16/2010 w sprawie: wyrazenia zgody
na zawarcie umowy dzierzawy lokalu uzytkowego (sklep spozywczo-przemyslowy)
znajdujaeego si? w budynku polozonym w Rudzienku przy uI. 3-go Maja 30.
Za glosowalo 15 radnych. gIos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuja^cych si? - nie bylo.
UchwalaNrIV/16/2010 zostalaprzyj^taprzy 15 glosach za.

Pkt 6 i 7 pur/.:jdKii obrad - zapytania, interpeIacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpeIacje.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta podzi$kowaJ za przyj$cie uchwaly budzetowe na rok 2011
i uchwaly w sprawie: ustalenia wysokosci miesi$cznego wynagrodzenia W6jta Gminy
Kolbiel. "

Radna Powiatu Pani Aneta Bartnicka zlozyla sp6znione gratuIacje W6jtowi i Radnym
Gminy za powierzenie im mandat6w przez wyborc6w. Zadeklarowala wol^ wsp61pracy z
Rada^ Gminy i W6jtem Gminy Kolbiel.
Zlozyla wszystkim zebranym zyczenia noworoczne.

Skarbnik Gminy Pani Hanna Michalska poinformowala zebranych soltys6w o koniecznosci
dokonania inwentaryzacji srodk6w zakupionych w ramach funduszu soleckiego. Poprosila o
zglaszanie si$ do ksi$gowosci budzetowej.

Zasi%pca W6jta Pani Ewa Mazek przypomniala Radnym o koniecznosci zlozenia pierwszych
oswiadczeri maja,tkowych w ustawowym terminie.

Przewodnicz^cy podzi^kowal wszystkim za przybycie i zamknal obrady IV Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 17 '.

Do protokolu dola^czono:

1. Liste^ obecnosci radnych.

2. List? obecnosci sohys6w.

3. Teksty przyj^tych uchwal wraz z uzasadnieniami.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokotowal: PRZEWODNIC
RADYG

Pawel Calka WaldemarKloch


